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Abstract (en)
Process for manufacturing decorative products, particularly for applying to walls or for use in advertising, in which the representation (work) to
be reproduced is transferred by printing onto a planar support (1) consisting of a sheet (2) made from thermoformable plastic. According to the
invention, this process is characterised in that it consists in producing, on the said support, in trompe l'oeil, the design of a frame (4) surrounding
the reproduction (3) of the work, in thermoforming the plastic material of the support in line with the drawing of the frame in order to cause an
embossing, constituting a lath or peripheral structure (5, 6), to appear in the plane of the support, in cutting out this support prior to or subsequent to
the thermoforming operation, along the outer contour of the frame, in turning the support over in order to apply it on a support matrix (13), keeping
it flat, in injecting or otherwise filling the hollowed-out profile made on the opposite side of the frame with a material (16) capable of becoming stiff,
then in separating the support from the matrix in order to form a panel in a single piece including, on one face, the reproduction arranged in the
centre of the drawing of the frame and, on the opposite face, a surround accommodated inside the frame and stiffening the latter. The invention also
relates to the products obtained by means of this process.

Abstract (fr)
Procédé pour la fabrication de produits décoratifs, notamment pour applications murales ou utilisation publicitaire, dans lequel on reporte par
impression l'oeuvre à reproduire sur un support plan (1), constitué par une feuille (2) en plastique thermoformable. Selon l'invention, ce procédé
se caractérise en ce qu'il consiste à réaliser sur ledit support en trompe l'oeil le dessin d'un cadre (4) entourant la reproduction (3) de l'oeuvre, à
thermoformer la matière plastique du support au droit du dessin du cadre pour faire apparaître dans le plan du support un bossage constituant
une baguette ou structure périphérique (5, 6), à découper ce support préalablement ou postérieurement à l'opération de thermoformage, selon le
contour extérieur du cadre, à retourner le support pour l'appliquer sur une matrice d'appui (13) le maintenant à plat, à injecter ou autrement remplir
le profil en creux ménagé du côté opposé du cadre par un matériau (16) apte à se rigidifier, puis à séparer le support de la matrice pour former un
panneau d'un seul tenant, comportant sur une face la reproduction disposée au milieu du dessin du cadre et sur la face opposée, un entourage logé
à l'intérieur du cadre et rigidifiant celui-ci. L'invention concerne également les produits obtenus par ce procédé.
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